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Interpellation om Islamska centret i Stenhagen 
 

Byggnadsnämnden beslutade 2010 att påbörja detaljplaneläggning för att tillåta en 

byggnad för föreningsverksamhet för del av Berthåga 11:33. 

Sverigedemokraterna och en rad andra partier ställde sig frågande till kommunens 

beslut och inte minst en stor del av boende i Stenhagen oroade sig över detta beslut 

och vad det skulle innebära för stadsdelen i längden.  

Projektet beviljades bygglov 2019 och har sedermera löpt ut. Det är oklart om 

finansieringen som finns räcker till att byggnationen fullbordas.  

Under tiden har föreningen bakom haft ett stor plakat på platsen där passerande har 

kunnat bidra till finansieringen av projektet. Detta föranleder en rad problem eftersom 

kommunen saknar fullgod insyn i vart pengarna som finansierar projektet kommer 

från och om det i sin tur innebär att föreningen befinner sig i en beroendeställning 

gentemot tredje part.  

Föreningens hemsida lämnar mycket att önska och den tidsplan som presenterats är 

inaktuell. Många har förhoppningar att moskén kommer bidra positivt till integrationen 

men vi är av annan åsikt.        

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens 

ordförande, Erik Pelling: 

• Har kommunen någon insyn i föreningens ekonomi och donationer? 

• Har föreningen tillräckligt med finansiering för att slutföra projektet, om så är 

fallet varför har det ännu inte gjorts enligt plan? 

• Anser Erik Pelling att ännu en moské kommer bidra till integrationen i Uppsala 

och Stenhagen?  

 

Uppsala 6 februari 2025 

 

David Perez 

Ledamot, Sverigedemokraterna 


